

醫院週年賣物會

2011年11月5日正是「大口環根德公爵夫人兒童醫院」賣物會30週年的大日子，醫院到處洋溢着歡樂的氣氛。

此次的賣物會集結了80個攤位及超過400名熱心的義工，數目均打破了往年記錄。當日由香港童軍總會的步骤展開揭幕，並隨即由「香港弱能兒童護助會」的委員暨嘉賓進行剪綵儀式，緊接着精彩無比的舞獅表演，將現場的氣氛推向高潮，最後由著名小提琴家西崎崇子工作室學生的小提琴演奏結束儀式。

參與者的心聲：

「香港弱能兒童護助會」主席李偉文先生表示：「我個人很喜歡此次賣物會的開幕儀式以及各項表演，皆因有一班愛心的年輕人參與。例如，我們第一次欣賞到由小朋友參與的舞獅表演。新一代的年輕人的加入，令活動加添意義；為此，我衷心感謝所有蒞臨的義工以及顧客。他們的支持對我們來說意義重大，我們將繼續致力幫助有需要的弱勢兒童。」

去年已退休的醫院前護理總經理傅女士說，「每年的賣物會都帶給我不同的體驗，我曾參與寵物互動的活動，甚至設有旋轉木馬的賣物會。然而，恆久不變的是「大口環根德公爵夫人兒童醫院」和「香港弱能兒童護助會」之間的良好合作以及熱情洋溢的善心人士。」

新任醫院行政總監的程偉權醫生道：「有這麼多熱心人士參與幫助有需要的病童的活動令我深受感動，賣物會不僅是為「大口環根德公爵夫人兒童醫院」的籌款，我更欣賞的是其熾熱氣氛及齊心向善的目標。」

我們期待在2012年11月賣物會上重遇你！

SANDY BAY CHARITY FAIR AT DKCH

5th November, 2011 was an exciting and fun-filled day at the Duchess of Kent Children's Hospital at Sandy Bay (DKCH). On this sunny day we celebrated the 30th anniversary of the annual Sandy Bay Charity Fair.

This year we saw a record-breaking 80 stalls and over 400 warm-hearted volunteers. Among the highlights of the day were a march by the Scout Association, leading to the ribbon-cutting ceremony by the committee members of the Society for the Relief of Disabled Children (SRDC). This was followed by an exuberant and high-spirited lion dance, which further livened up the atmosphere. The ceremony was wrapped up by a beautiful violin performance by students from the renowned Takako Nishizaki Violin Studio.



WHAT VISITORS SAID

Chairman of SRDC, Mr. Vivian Lee commented, "I particularly like the opening ceremony and the various performances because of the large participation of young people. For example, it is the first time we've had a dragon dance by young children. The young generation's involvement makes the fair more meaningful. For that, I would like to thank our volunteers and customers. Their support means a lot to us as we continue our efforts in providing relief

to disabled children."

Recently retired General Manager (Nursing division) of DKCH, Ms. Julia Fu remarked, "The fair has been a different experience for me every time. We used to have real live animals and merry-go-rounds. Yet, what has stayed the same is the collaboration between the hospital and the SRDC, and the kind-heartedness of people."

The newly appointed Hospital Chief Executive, Dr. Ching Wai Kuen, "I'm touched by the large number of passionate people in the local community willing to participate and help the needy and child patients. The fair does not only raise funds, but it also fosters a spirited culture which I find admirable."



See you in November 2012.